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ZAPYTANIE 

w sprawie wykorzystania uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia  
konsultacji społecznych na terenie Miasta Poznania 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Zwracam się z zapytaniem, w jakim stopniu wykorzystywana jest uchwała Nr 
XLVIII/844/VII/2017 Rady Miasta Poznania z dnia 16-05-2017 w sprawie zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie Miasta Poznania? Chodzi mi przede 
wszystkim o uzyskanie informacji, ile konsultacji społecznych od początku funkcjonowania 
uchwały zostało przeprowadzonych: 

a) z inicjatywy Prezydenta, 
b) z inicjatywy Rady, 
c) na wniosek co najmniej 500 Mieszkańców, 
d) na wniosek co najmniej 2000 Mieszkańców, 
e) na wniosek Osiedla poparty przez co najmniej 50 Mieszkańców. 

Dodatkowo proszę o informację: 

- jaki był przedmiot i forma danej konsultacji? 

- jakie były koszty dla Miasta Poznania przeprowadzonych konsultacji z inicjatywy 
Mieszkańców lub Osiedla? 

- czy istniały wnioski, które zostały odrzucone przez Prezydenta, a jeżeli tak, jaka była 
przyczyna ich odrzucenia? 



Z wyrazami szacunku, 

/ - / Wojciech Chudy 


